
 

 

 

 

 

 

 

Številka: 013-0001/2023-189 (U112) 

Datum:  11. 12. 2024 

 

Odgovori na vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 
(podana na 11. redni seji občinskega sveta) 

 
Na podlagi 17. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (Uradno glasilo 

Občine Gornja Radgona, št. 1/2016) so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega 

sveta, katere so dne 24. 10. 2024 podali na 11. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona, pripravljeni vsi pisni odgovori, ki se objavijo na spletni strani občine, in sicer: 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK; 

➢ skupni odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK 

in paket vprašanj (vključno s še neodgovorjenimi vprašanji podanimi na 9. redni seji 

občinskega sveta), ki jih je podala članica občinskega sveta Karmen ZORKO VUKAN; 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Franc ŽIŽEK; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Marko ŠAJNOVIČ; 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je postavila članica občinskega sveta Katarina HAFNER; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK. 

 

Na dopolnilno vprašanje člana občinskega sveta Srečka ŽIŽEKA (glede obračališča šolskega 

avtobusa v Stavešinskem Vrhu) je direktor občinske uprave že na seji ustno odgovoril in ne 

bo pripravljen poseben pisni odgovor. 

 

Na dve vprašanji člana občinskega sveta Franca ŽIŽEKA (vprašanje glede širjenja optičnega 

omrežja ter vprašanje glede izgradnje sončne elektrarne na strehi telovadnice OŠ Negova) je 

direktor občinske uprave že na seji ustno odgovoril in ne bo pripravljen poseben pisni 

odgovor. 

 

 

S to objavo so v skladu s 17. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 

objavljeni vsi odgovori na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta podane na 

11. redni seji občinskega sveta. 
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Številka: 013-0001/2023-182
Datum:  7. 11. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje   sveta  Žižeka

  sveta  Gornja Radgona  Žižek je na 11. redni seji  
sveta  Gornja Radgona, dne 24. 10. 2024, postavil naslednje vprašanje: 

»Pred nekaj dnevi se je pri meni oglasil krajan Ivanjševskega Vrha in povedal, da avtobus na 
relaciji Gornja Radgona – Ivanjševski Vrh – Ivanjševci – Stavešinci – Gornja Radgona  
sprejemati dijakov in jih šofer dobesedno nažene iz avtobusa. Ker je to edina avtobusna 
povezava teh krajev z Gornjo Radgono morajo starši po svoje dijake v Radgono in tako 
prevoziti tudi po  10 km. Sprašujem se, ali se res ne dá urediti, da bi šolski avtobusi, ki jih 
mi  pobirali tudi dijake ali druge krajane katerim je ta šolski avtobus edina povezava 
z Gornjo Radgono. Leta nazaj so šolski avtobusi proti  pobirali vse oziroma vsakogar, 
ki se je želel s tem avtobusom peljati.« 

O D G O V O R :

Na postavljeno vprašanje je bil že na sami seji  sveta podan delni odgovor s strani 
direktorja  uprave. Na vprašanje podajamo še dopolnjen pisni odgovor:

V zvezi z vprašanjem glede možnosti prevoza dijakov z šolskim avtobusom na relaciji Gornja 
Radgona – Ivanjševski Vrh – Ivanjševci – Stavešinci – Gornja Radgona vam  da 
smo s prevoznikom Avtobusni promet Murska Sobota d.d. dne 23. 10. 2024 sklenili aneks k 
Pogodbi o prevozu osnovnošolskih otrok v Osnovno šolo Gornja Radgona št. 341/2024-P v 
šolskem letu 2024/2025, v katerem je  da se v skladu z zakonodajo na posebnih 
linijskih prevozih lahko izjemoma vozijo tudi drugi potniki, pod pogojem, da lahko dodatni 
potniki vstopajo na avtobus do zapolnitve kapacitet in tako ne zasedejo prostora 
osnovnošolskim otrokom, ki morajo med posebnim linijskim prevozom sedeti. Navedeno 
pomeni, da se odslej lahko z šolskim avtobusom vozijo tudi dijaki.

Pripravila:
 uprava
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OBČINA GORNJA RADGONA
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Številka: 013-0001/2023-183 (U102)
Datum:   5. 12. 2024

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Skupni odgovor 
 na vprašanje člana občinskega svet Srečka Žižeka in
 na vprašanja članice občinskega sveta Karmen Zorko Vukan

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Srečko Žižek je na 11. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, dne 24. oktobra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»V zadnjih letih se veliko govori o Zdravstvenem domu Gornja Radgona. Najprej smo poslušali, da ni prostorov za 
zdravnike, ko smo zdravstveni dom dogradili pa ni več zdravnikov. Zdaj bomo gradili laboratorij in še kaj in na 
koncu spet ugotovili, da ni kadra. Radi bi ukinili 24-urno dežurstvo, ker kot pravijo ni kadra. In tako smo oziroma so 
nabavljali tudi reševalna vozila. Mislim, da jih je kar nekaj, če bom rekel vsaj pet ne bom pretiraval, saj jih 
vsakodnevno videvamo, ko so parkirani na ogled pred zdravstvenim domom ... lepi, očiščeni, vsem v ponos. V 
začetku tega meseca, 3. oktobra, je občanka poklicala zdravstveni dom, da bi prišli po bolnika, ker se mu je 
zdravstveno stanje poslabšalo. Ob kateri uri je to bilo, ne vem, odgovor je bil, da ni šoferjev. Avti stojijo v garažah 
pa so nekoristni, ker ni šoferja, ki bi šel po bolnika. Zakaj potem toliko avtov, ki niso mali strošek, če ni šoferjev? 
Razen tega je občanka morala čakati reševalno vozilo, da je prišlo iz Lendave. Sprašujem vas, kje mi živimo. 
Sprašujem vas tudi, kaj se dogaja v našem zdravstvenem domu. Bomo sedaj morali občani štrajkati pred zdravstvenim 
domom ali bomo še naprej nemo opazovali njihove štrajke?« 

Članica Občinskega sveta Občine Gornja Radgona Karmen Zorko Vukan je na 11. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 24. oktobra 2024, postavila naslednja vprašanja:
»Včeraj (23. 10. 2024) sem se udeležila seje sveta zavoda Zdravstvenega doma Gornja Radgona in želim vam na 
kratko povzeti vsebino in nato postaviti vprašanja:
1. Za sejo so člani dobili vabilo pravočasno, k vabilu je bil priložen zgolj zapisnik prejšnje seje. Gradiva k edini 

točki dnevnega reda – Seznanitev s poslovanjem zavoda in ostale informacije, člani niso prejeli.  Po pisni urgenci 
treh članov (dveh zaposlenih in predstavnice občine Radenci) so člani prejeli Oceno poslovanja na eni A4 strani. 
Nekateri člani  so ponovno  izpostavili, da so prišli na sejo sveta zavoda spet brez gradiva, saj ga niso prejeli, kot 
že večkrat ne. Tukaj se postavi vprašanje: Zakaj se ne spoštuje Poslovnika o delu sveta javnega zdravstvenega 
zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona? Tam je pod 24. členom navedeno, da mora biti vabilo z gradivom za 
sejo posredovano vsem članom in ostalim vabljenim sedem koledarskih dni pred sejo sveta zavoda. Glede na to, 
da nekateri niso prejeli gradiva, posledično niso mogli vedeti o čem se bodo pogovarjali, niti se na sejo niso mogli 
kvalitetno pripraviti, kaj šele o bilo čem odločati. 

2. Predstavljeno je bilo poslovanje zavoda od 1.1. do 31.8. letošnjega leta, ki izkazuje negativno stanje v vrednosti 
203.000 €. Tukaj sem bila zelo presenečena, da nobena izmed predstavnic občin Apače, Gornja Radgona in Sveti 
Jurij ob Ščavnici ni povprašala, zakaj naenkrat minus, da ni bilo nobene pobude oziroma predloga, kako naj se 
izguba zmanjša in kakšni bodo ukrepi, da se ne bi izguba povečala. Le predstavnica občine Radenci jim je 
povedala, da če bodo tako nadaljevali, se bo izguba konec leta še povečala in bo po nestrokovni oceni znašala 
500.000 €, kar je vodstvo na nek način potrdilo. Iz predstavitve je bilo moč razbrati, da  so se spremenili načini 
financiranja zdravstvenih dejavnosti, da se ne priznava več storitev po modelu kot v letu 2023, ampak kot je že 
bilo v preteklosti, določena področja zaostajajo za realizacijo. Menim, da vsakega dobrega gospodarja zanima, 
kam gre denar in če se naredi izguba oziroma minus, je to takoj znak za alarm in je potrebno nemudoma ukrepati. 
Očitno naših predstavnikov to ni zanimalo, sicer bi se včeraj oglasili. Glede na iznesen znesek izgube je bilo 
zastavljeno vprašanje s strani predstavnice občine Radenci, zakaj so za izvedbo postopka za razpis direktorja 
najeli zunanjo odvetnico. Ali ne bi bilo mogoče racionalneje za pripravo razpisa zaprositi kakšnega pravnika na 
kateri izmed občin ustanoviteljic in s tem privarčevati oziroma angažirati člane sveta zavoda? 
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3. Zdravniki so izpostavili, da je Zdravstveni dom Gornja Radgona že štiri mesece brez strokovnega vodstva, prav 
tako niso imenovani vodje posameznih  konkretno vodja pediatrije je g.  Prav tako je bilo 
izpostavljeno, da ni skupnih sestankov, da se npr. v eni izmed ambulant niso zdravniki skupaj usedli na sestanku 
že vsaj eno leto. Gospe Nataši Osterc Kranjec se postavi vprašanje, kdaj se bodo skupaj usedli. Njen odgovor je 
bil, da se bodo ampak le posamezno. Imela sem možnost vpogleda v kandidaturo gospe Osterc Kranjec,  kjer 
navaja, da bo njena glavna naloga sodelovanje in komunikacija z vsemi zaposlenimi. Navaja še, da bo 
vzpostavitev ustrezne delovne klime ena od  nalog, saj želi dvigniti zadovoljstvo zaposlenih. Ob sestankih 
in pogovorih ena na ena se žal le  nezadovoljstvo med zaposlenimi in namesto združevanja in 
povezovanja znotraj zdravstvenega doma prihaja do vse  razhajanj. Naj karikiram: kako bi bilo nam 

 in   sveta,  bi vodje odborov delovali na enak  … ena na ena. 
4. 6. 5. 2024 je Zdravstveni dom Gornja Radgona prejel mojih pet vprašanj, na katera do danes še nisem prejela 

odgovora.  je naknadno še dvakrat pozvala zdravstveni dom, da poda odgovore, pa jih niso. Še enkrat 
prosim, da se mi na ta vprašanja odgovori.

  sveta  Gornja Radgona Karmen Zorko Vukan je na 9. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 18. aprila 2024, postavila naslednja vprašanja:

»Vprašanja so namenjena direktorju zdravstvenega doma, in sicer: 
Kako bo direktor Zdravstvenega doma Gornja Radgona organiziral splošno službo, dežurstvo? 
Ali se že sestaja strokovni kolegij Zdravstvenega doma Gornja Radgona? To so vodje služb.  se že sestaja, 
kako pogosto pa se?  je bilo to tedensko.  bi se to prakticiralo, potem ne bi prihajalo do kratkih 
stikov, zadeve pa bi se reševale sproti.  imam prave informacije, se tega ne prakticira in kot lahko sami 
vidimo, nam zdravniki odhajajo. 
Ali ima direktor Zdravstvenega doma Gornja Radgona za pokazati arhitekturni in   za 
laboratorij?  sem prav informirana, naj ne bi bilo v sedanjih  invalidom na   
da bi znotraj zdravstvenega doma lahko prišli do novonastalega laboratorija? Da bi morali, v kolikor bodo 
napoteni v laboratorij, iti iz zdravstvenega doma in po zunanji strani spet nazaj notri. Ne vem  
predpisov, a  se že gre v investicijo, bi bilo potrebno zagotoviti notranji dostop do laboratorija, ne pa, da 
se naknadno o tem govori pozneje, nastanejo spet dodatna dela, spremembe  in  stroški.
Obstajajo že nekaj let stari  kako dvigniti sam zdravstveni dom nad otroškim in otroško zobno. Ali se 
še razmišlja o tem? Hkrati bi s tem posodobili  kot dvajset let staro streho. V kolikor je izgovor, da statika 
ne  bi bilo potrebno  kje se lahko stavba 
Kako se  s pediatrijo? Ali še zmeraj potekajo aktivnosti pridobiti prepotreben kader?«

5. Zanima me še, koliko javnih razpisov je Zdravstveni dom Gornja Radgona izvedel v letu 2024;  javna 
  male vrednosti, po odprtem postopku oz. katero od možnih variant javnega  v skladu z 

ZJN-3? Iz Portala javnih  izhaja, da je bilo 11. januarja 2024 objavljeno javno  Nakup in dobava 
reševalnega vozila TIP C in 13. marca 2024 Zavarovanje premoženja in premoženjskih interesov Zdravstvenega 
doma Gornja Radgona. Glede na to, da so nekatera nakazila presegla znesek kot npr. 80.000 € (3Lan)  in 107.400 
€ (Avto Škafar) me zanima na kakšen  je sta bili oddani javni  Prosim za dokazilo o izvedbi oz. 
obrazložitev vsebine teh dveh nakazil. Glede na evidence iz ERRAR-ja glede nakazil posameznim dobaviteljem 
kot. npr. SANOLABOR, Petrol … se prav tako ugotavlja, da zneski zahtevajo izvedbo javnih  po odprtem 
postopku. Prosim za dokazila.«

O D G O V O R :

Navedena vprašanja smo z dopisom dne 5. 11. 2024 poslali Zdravstvenemu domu Gornja Radgona in 
zaprosili, da vsebino posredovanih vprašanj  in nam  prej povratno posredujejo ustrezne pisne 
odgovore z njihovimi  ter pojasnili.
Dne 14. 11. 2024 smo prejeli pisne odgovore s strani v.d. direktorice Zdravstvenega doma Gornja Radgona, 
ki ga prilagamo. Priložena dokazila k  odgovorom na postavljena vprašanja so bila posredovana 
neposredno   sveta Karmen Zorko Vukan.

Priloga: 
-prejet odgovor ZD GR

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ











OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska c. 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 00

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: obcina@gor-radgona.si

Številka: 013-0001/2024-188 (U110)
Datum:  10. 12. 2024

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Franca Žižeka

Član občinskega sveta Občine Gornja Radgona, Franc Žižek, je na 11. redni seji Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona, dne 24. oktobra 2024, postavil naslednje vprašanje:
»Kot veste imamo v Občini Gornja Radgona še veliko javnih cest do bivališč občanov neurejenih 
in času, v katerem živimo, neprimernih, s tem tudi neprimerljivimi z večino občanov v naši občini. 
Pomeni, da so te ceste težko prevozne in slabo vzdrževane makadamske ceste. V občini se 
spopadamo s padanjem števila prebivalstva, saj občanom na nekaterih področjih, kljub zazidljivim 
zemljiščem, ki so na razpolago, ne zagotovimo osnovnega pogoja za življenje za ustvarjanje 
doma, družine; to je ceste, optike, pri vodi se počasi trudimo, in kdo bi si želel pri takih pogojih 
ustaviti dom, posledično napolniti šoli ali občini darovati povprečnino, s tem, da živi v naši občini. 
Nekateri občani bi radi pomagali sami s svojimi sredstvi, koliko so zmožni, sofinancirati občinsko 
infrastrukturo, ceste do svojih bivališč, da bi si s tem olajšali življenje, zadržali otroke doma. 
Ampak to pri nas v občini Gornja Radgona ni možno, ali ni zakonsko pokrito, v drugih občinah 
pa je možno. Zakaj, ne vem. Zato predlagam občinski upravi, da še enkrat prouči možnost 
sofinanciranja infrastrukture cest. S tem pa tudi predlagam, da se v občinska pravila vnese, da 
imajo tisti projekti, katere občani sami sofinancirajo, prednost pred drugimi cestnimi projekti.« 

O D G O V O R :

Skupna dolžina vseh kategoriziranih občinskih javnih cest v Občini Gornja Radgona znaša 
209.858 m (209,858 km).
Področje financiranja gradnje in upravljanja javnih cest opredeljuje Zakon o cestah, ki določa, da 
javne ceste gradita in vzdržujeta država in občina. Zakon o cestah z 58. členom določa tudi 
primere ko je možno sklepati posebne pogodbe z investitorji prostorskih ureditev, cestnih 
priključkov ali če je zaradi potreb določenih gospodarskih subjektov potrebno povečati 
zmogljivosti javne ceste. 
Nadalje Zakon o urejanju prostora (ZUreP-3) v 167. členu določa, da lahko komunalno opremo 
na podlagi poseben pogodbe o komunalnem opremljanju gradi in financira tudi investitor gradnje 
objektov, ki lahko le to poračuna z višino odmerjenega komunalnega prispevka za gradnjo 
objektov.



Zakonska možnost za financiranje projektov javne infrastrukture je opredeljena tudi v Zakonu o 
lokalni samoupravi kot možnost uvedbe samoprispevka na podlagi predhodno izvedenega 
referenduma, ki pa v praksi ni zaživel, zlasti ne  po ukinitvi Zakona o samoprispevku s strani 
Ustavnega  leta 1999. Posamezni  pa lahko sredstva za gradnjo ali modernizacijo 

 javnih cest združujejo le preko namenskih donacij  ki ta sredstva poknjiži na 
konto 714107 – Prispevki in   za izvajanje  programov investicijskega 

 Združevanje sredstev  za gradnjo ali modernizacijo ceste samo po sebi še ne 
ustvarja prednosti pri  v  seveda pa lahko predlagatelj  ali  
svet v letnem programu modernizacije cest to upošteva. Pri tem pa je potrebno biti previden, saj 
združevanje sredstev  ni njihova obveza, pri  prioritet posameznih projektov pa 
bi morali biti upoštevani predvsem strokovni kriteriji, kot so rang in prometna obremenjenost, 
stanje ceste ter prometna varnost. 

Prakse sklepanja pogodb o sofinanciranju gradnje ali modernizacije  cest so vse 
redkejše, saj so brez pravne podlage. V resnici gre torej za donatorske pogodbe, ki so stvar 
svobodne volje in  vsakega donatorja, vprašljivo pa bi bilo, kot omenjeno, dajanje 
prednosti takšnim projektom pred ostalimi, razen seveda kadar bi zbrana donatorska sredstva 
predstavljala v celoti ali v pretežnem delu vir za izvedbo konkretne investicije.

Preverili smo stanje v  preko Skupnosti  Slovenije in dobili odziv samo od ene 
 ki navaja, da v takem primeru krajani zberejo sredstva in se organizirajo v t.i. gradbeni 

odbor, z namenom, da pospešijo modernizacijo. Torej krajani sredstva namenijo kot 
sofinanciranje k modernizaciji. V tem primeru morajo predstavniki gradbenega odbora, ki ni 
pravna oseba, sredstva nakazati na  investitorja (krajevne skupnosti ali  in se to šteje 
kot vir:  Nakazilo se ustrezno evidentira na kontu 714107. Pravne podlage za to ne 
navajajo, tudi ne za  prioritet, glede na  knjiženja prihodkov, pa lahko pa sklepamo 
da gre za donacije.

Pripravil:
Darko FRAS
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska c. 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 00

http://www.gor-radgona.si
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Številka: 013-0001/2023-184
Datum:  22. 11. 2024

OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo člana občinskega sveta Marka Šajnoviča

Član občinskega sveta Občine Gornja Radgona Marko Šajnovič je na 11. redni seji 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 24. 10. 2024, v imenu Društva upokojencev 
Gornja Radgona in zainteresiranih občanov podal naslednjo pobudo: 
»V imenu članov Društva upokojencev Gornja Radgona se obračamo na vas s vprašanjem 
okrog avtobusnih linij in povezav Gornja Radgona – Ljubljana in nazaj. Po objavljenem 
voznem redu, ki velja od 1. 7. 2024 dalje, iz Gornje Radgone nimamo niti ene direktne 
povezave do Ljubljane. Mnogi naši člani se vozijo v Ljubljano zaradi zdravstvenih pregledov 
ali tudi obiskov svojcev in bi to povezavo nujno potrebovali še naprej. Člani društva so 
starejši in niso sposobni vožnje z osebnim avtomobilom do Ljubljane in bi zato javni prevoz 
nujno potrebovali. Sedaj je edina možnost, da se odpeljejo najprej v Mursko Soboto ali 
Maribor, potem prestopijo in nadaljujejo pot do Ljubljane. Vse to zahteva dodaten prevoz in 
čas, sam prestop pa predstavlja starejšim še določene težave. Vljudno prosimo za 
posredovanje pri organizatorjih prevozov, da bodo prilagodili vozni red potnikom tudi iz 
Gornje Radgone, saj so verjetno prizadeti starejši in tudi mlajši, ki nimajo svojih prevozov.
V želji in potrebi, da bi čim več ljudi koristilo javni prevoz mislimo, da ti novi vozni redi ne 
služijo temu namenu. Ker naši člani pričakujejo odgovor prosimo, da nam odgovorite v 
kolikor obstaja kakšna možnost ugodne rešitve.«

O D G O V O R :

V zvezi s podano pobudo glede možnosti uvedbe avtobusne linije in povezave na relaciji 
Gornja Radgona – Ljubljana smo s strani Občine Gornja Radgona na Družbo za upravljanje z 
javnim potniškim prometom – DUJPP že v mesecu juliju in avgustu 2024 posredovali naše 
nestrinjanje z spremembami voznih redov avtobusov na relaciji Gornja Radgona – Ljubljana, 
s prošnjo, da našim občanom omogočijo enak dostop do javnega potniškega prometa kot je bil 
doslej. Na DUJPP-u so nam podali odgovor, da je za avtobusno povezavo Gornje Radgone z 
Ljubljano zagotovljeno s prestopi v Murski Soboti in da direktne povezave trenutno ni možno 
zagotoviti. Prav tako so nam podali enak odgovor na sestanku na DUJPP-u dne 28. 8. 2024 v 
Ljubljani. Vašo pobudo s prošnjo za podajo odgovora glede navedene problematike smo dne 
5. 11. 2024 ponovno posredovali na DUJPP in so nam posredovali naslednji odgovor:



»  vam, da je od 1. 10. 2024 naprej  povezava iz smeri Gornja Radgona 
– Lenart – Maribor – Ljubljana med delavniki. Odhod ob 6.00 uri iz Gornje Radgone s 
prihodom ob 6:48 izvaja koncesionar Arriva, kateri isti avtobus nadaljuje vožnjo z odhodom 
ob 7.00 uri iz Maribora za Ljubljano. Obe vožnji se izvajata na dveh  linijah, vendar 
ker jih koncesionar izvaja z istim avtobusom, potnikom ni treba opraviti prestopa. 
Koncesionar Arriva bo v kratkem  možnost pregleda vseh povezav na njihovem 
iskalniku voznih redov, kar pa trenutno še ni  in zato ni vidnega tega jutranjega 
odhoda kot direktnega za Ljubljano. Zavedamo se, da je prestopanje lahko neugodno, vendar 
smo le s tem lahko   povezav, ki jih je trenutno mnogo  kot jih je bilo pred 
spremembo.

V prilogi vam posredujemo vse možnosti povezav iz smeri Gornja Radgona, ki jih izvaja 
koncesionar Avtobusni prevozi Murska Sobota. Skupaj s prevoznikom bomo po uvedbi 
odhodov le te v prihodnje spremljali in  možnost  sprememb in na podlagi 
števila validacij in Uredbe pristopili k  prilagoditvam posameznih linij. Vsekakor pa 
ni možno dodati novih direktnih odhodov, ker so le ti razporejeni na podlagi Uredbe o  
izvajanja gospodarske javne službe javni linijski prevoz potnikov v notranjem cestnem 
prometu, o koncesiji te javne službe in o ureditvi sistema enotne vozovnice. Direktna linija iz 
smeri Gornje Radgone do Ljubljane ni skladna z Uredbo o  izvajanja gospodarske 
javne službe javni linijski prevoz potnikov v notranjem cestnem prometu. Ponudbo 
dostopnosti smo  s prestopnimi linijami: Gornja Radgona – Murska Sobota, Murska 
Sobota – Ljubljana, Ljubljana – Koper, Koper – Piran. Vozne rede in vstopnice si zagotovite 
pri prevozniku AP Murska Sobota www.apms.si/voznired in Arriva https://arriva.si/.«

Pripravila:
 uprava

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ

Priloga:
pregled avtobusnih povezav na relaciji Gornja Radgona – Radenci – Ljubljana



Pregled povezav  na relaciji Gornja - Radenci - Ljubljana s prestopanjem v Murski Soboti. 
Linije obratujejo ob delavnikih od ponedeljka do petka od 1.10. do 24.6.

Prevoznik AP MS d.d.
Gornja 

Radgona Radenci Murska Sobota Prestop
Murska 
Sobota Ljubljana

04:30 04:40 04:57  05:00 07:28
06:15 06:25 06:42  06:50 08:58
08:20 08:30 08:47  09:30 11:58
10:20 10:30 10:47  11:20 13:28
12:20 12:30 12:47  13:05 15:13
14:20 14:30 14:47  14:50 17:13
16:50 17:00 17:17  17:30 19:38

Dodatno se izvaja direktni odhod ob ob nedeljah za potrebe študentov v Ljubljani

Režim Murska Sobota Radenci Gornja Radgona Ljubljana
NEPŠ 18:00 18:14 18:22 20:35

Režim obratovanja linije: 
NEPŠ Vozi ob nedeljah in zadnji dan praznikov. Vozi, če je naslednji dan šolski pouk.

Pregled povezav  na relaciji Ljubljana - Radenci - Gornja Radgona s prestopanjem v Murski 
Soboti. Linije obratujejo ob delavnikih od ponedeljka do petka od 1.10. do 24.6.

Prevoznik AP MS d.d.

Ljubljana Murska Sobota Prestop Murska Sobota Radenci
Gornja 

Radgona

08:40 10:48  11:05 11:22 11:32
09:40 11:48  11:50 12:07 12:17
11:20 13:51  14:20 14:37 14:47
13:20 15:28  15:50 16:07 16:17
14:20 16:46  16:50 17:07 17:17
16:20 18:46  18:50 19:07 19:17
18:20 20:46  20:50 21:07 21:17
20:40 22:48  22:50 23:07 23:17

Dodatno se izvajta direktna odhoda ob petkih in nedeljah za potrebe študentov v Ljubljani

Režim Ljubljana Gornja Radgona Radenci Murska Sobota

PEPŠ 19:30 21:42 21:50 22:04

NEPŠ 21.25 23:37 23:45 23:59

Režim obratovanja linije: 
NEPŠ Vozi ob nedeljah in zadnji dan praznikov. Vozi, če je naslednji dan šolski pouk.
PEPŠ Vozi ob petkih in dan pred praznikom. Vozi, ce je bil ta dan šolski pouk.



OBČINA GORNJA RADGONA
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje članice občinskega sveta Katarine Hafner

Članica občinskega sveta Občine Gornja Radgona, Katarina Hafner, je na 11. redni seji 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 24. oktobra 2024, postavila naslednje vprašanje:
»Veliko postavljenih vprašanj in dosti povedanega je bilo danes o prometni strategiji. Na 10. seji 
občinskega sveta smo poslušali o celostni prometni strategiji v občini, o ustanovitvi delovne 
skupine, ki bo razpravljala kaj se v občini najbolj potrebuje in tako dalje, da se pripravi neka 
vizija. Povedano je tudi bilo, da se planirajo javne razprave in tribune za ta namen, zato me zanima 
kdaj bo to, oziroma kako je s tem dalje? 
Zato ker imamo eno upanje – mogoče, da bi se v tej strategiji, kjer je več občin udeleženih, kaj 
premaknilo za kakšne investicije, ker kolikor sem gledala za prihodnja štiri leta ni nobenih 
predvidenih finančnih sredstev; bi sploh lahko dobili za cesto ali kaj takega.«

O D G O V O R :

Na postavljeno vprašanje je bil že na sami seji občinskega sveta podan delni odgovor s strani 
županje in direktorja občinske uprave. Na vprašanje podajamo še pisni odgovor:

Občina Gornja Radgona je pristopila k izdelavi Občinske celostne prometne strategije, katere cilj 
je optimizacija vseh oblik prometa v naši občini. Z izvedbo strategije bomo dosegli naslednje 
cilje:
- večjo prometna varnost,
- večja urejenost grajenega okolja,
- ohranjanje in povečanje kvalitete bivanja,
- znižanje izdatkov gospodinjstev za namen mobilnosti.

V bodoče so planirani naslednji dogodki:
- delavnica za opredelitev prednostnih izzivov in priložnosti,
- delavnica o oblikovanju strateških vodil,
- delavnica o scenarijih izvajanja ukrepov in
- delavnica o preveritvi končnega nabora ukrepov in potrditvi akcijskega načrta.

Omenjene delavnice so načrtovane v različnih terminih, točno določeni termini se z vabili 
predhodno objavijo spletni strani občine (delavnica v novembru je bila 20. 11. 2024, delavnica v 
mesecu decembru bo 11. 12. 2024.



Na spletni strani  Gornja Radgona je že nekaj mesecev objavljeno vabilo za sodelovanje 
javnosti pri pripravi  celostne prometne strategije (https://www.gor-
radgona.si/novice/2024082710024269/):

»Da bo strategija  bolje pripravljena vas vabimo, da z nami delite vaše mnenje glede stanja 
prometa v naši  Na elektronski naslov ocpsgr@zum-mb.si nam posredujte vaše pripombe 
in predloge za urejanje prometa v naši  Vsaka pripomba je dobrodošla. Vabimo vas da 
izpolnite tudi prometno anketo  o stanju prometa v  na 
povezavi: https://www.1ka.si/a/1794bf83«

Pripravil:
Rudi HAJDINJAK
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 GORNJA RADGONA
ŽUPANJA

Partizanska c. 13, 9250 Gornja Radgona
tel.: 02 564 38 00

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: obcina@gor-radgona.si

Številka: 013-0001/2024-187 (U132)
Datum:  5. 11. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo   sveta Branka Kocbeka

  sveta  Gornja Radgona, Branko Kocbek, je na 11. redni seji  
sveta  Gornja Radgona, dne 24. oktobra 2024 podal naslednjo pobudo:

»Ponovil bi le mojo pobudo, kot pripombo na pripravo  za leto 2025 dano na seji odbora, 
katere  sem.  skrbi tudi za odvajanje naše odpadne vode. To delamo z izgradnjo 
kanalizacije, tam kjer je to možno in smiselno. Na podeželju oziroma tam kjer je bolj redko 
poseljeno, pa bi se naj gradile male komunalne  naprave. Tudi ta del nekoliko 
sofinanciramo. Vsako leto namenjamo nekaj denarja za te namene. V tem trenutku, kolikor mi je 
znano, namenjamo znesek sofinanciranja in sicer 200 eur po populacijski enoti. Ta znesek velja 
že od leta 2012, takrat ko smo odlok sprejeli. Predlagam, da se ta znesek novelira in da se to potem 
tudi upošteva pri pripravi   pa tudi sugeriram  upravi, da pripravi 
ustrezen akt, da se to lahko stori.« 

O D G O V O R :

Na podlagi  javnih razpisov za sofinanciranje malih komunalnih  naprav 
 drugih  v Sloveniji za leto 2024, smo se  da zneska sofinanciranja zaenkrat 

v  Gornja Radgona ne bomo novelirali. Trenutni znesek subvencije je primerljiv ali enak z 
ostalimi  (Radenci, Ormož, Novo Mesto, Maribor …), v nekaj primerih je naš znesek 
subvencije celo višji (npr.   Gorica).

Pripravila:
Mirjam BREZNIK

ŽUPANJA
 GORNJA RADGONA

Urška MAUKO TUŠ


